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Bestyrelsesmøde tirsdag d. 21.09.21 kl. 19.00 – 21.00 

 
 

O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Forplejning: Flemming       

Afbud fra Stefan, Pia, 

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYP

E 

TID REFERAT 

1. Opsummering af referat fra sidst, 

og godkendelse af dagsorden 

samt punkter til eventuelt. 

 

David  O/B 19.00 Godkendt 

2. Velkommen til og nyt fra 

elevrådsrepræsentanterne  

 

Mette/Ole  O 19.05 Elevrådsformand Daniel og næstformand Harun 

præsenterede sig for bestyrelsen.  

Daniel og Harun deltager på alle bestyrelsesmøder i de 

punkter der giver mening for dem.  

Elevrådet er i gang med at lave en ansøgning til 

forældreforeningen om brug af midler.  

Elevrådet har spurgt skolens klasser om hvad de synes 

pengene kan bruges til. Der er kommet forslag om 

julepynt, en rutsjebane med lys i, nye gynger, 

rulleskøjter, løbehjul, cykler, hoppepude, sækkestol og 

en paddeltennisbane. 
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3. Det sunde måltid i 

daginstitutionen – forsat  

 

Jan/Flemming  D/B 

 

19.15 Hvis bestyrelsen ønsker at der indføres madordning, vil 

det være gældende for alle børn i daginstitutionen.  

 

Dog kan der gives dispensation til at et barn ikke er en 

del af madordningen, hvis der er kosthensyn som 

institutionens køkken ikke kan tage hensyn til.  

 

Bestyrelsesmedlemmerne har forhørt sig hos 

repræsentanter for forældrekredsen, og de har fået 

positive tilbagemeldinger herfra.  

 

Bestyrelsen ønsker, at vi arbejder videre med at indføre 

det sunde måltid i børnehaven.  

 

Jan sender dette ind til forvaltningen, så vi kan sætte i 

gang, når produktionskøkkenet står færdigt. 

 

4.  Evaluering af forældremøderne  

- Hvad fungerede og hvad 

kunne gøres anderledes? 

 

Mette  D 19.30  

Dejligt med gennemgang af dagligdagen på 

forældremøderne. 

  

Dejligt med bevægelsesaktiviteter.  

 

Bestyrelsesmedlemmets oplæg var fint. Evt. kunne en 

slide med det kommende skoleårs indsatsområder være 

en ide.  

 

Ved indkaldelsen til forældremødet kunne man bede om 

at forældrene overvejer om de har ønsker til bestyrelsen.  

Indlægget fra Lundgård i 6. klasse må gerne kortes ned.   

 

I 5. og 6. klasse må der gerne arbejdes mere konstruktivt 

med at få forældregrupperne til at planlægge og 

gennemfører klassearrangementer.  
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Vi kunne ønske at flere forældre møder op til 

forældremøderne. Mette er i gang med at kontakte 

forældrene, så vi kan få et større fremmøde fremover. 

Mette vil også gøre dette fremover.  

 

I bestyrelsens præsentationen vil det være en god ide at 

præsentation af bestyrelsen kommer på de første slides 

efterfulgt af information omkring bestyrelsens arbejde. 

  

 

5. Byggeri – status og orientering   

 

Mette/Jan   O/D 19.50 Prisen på byggeriet ligger desværre væsentlig over 

budget.  

 

Mette og Jan har været til møde i forholdt til at pege på 

mulige besparelser.  

 

Vi afventer en ny politisk behandling, og vi forventer 

derfor først at byggeriet kommer i gang tidligst foråret 

2022.  

 

6. En evt. renovering af 

madkundskabslokalet  

 

- Udfordringer, ønsker og 

proces. 

 

Mette  O/D  20.00  

Vi ønsker os en renovering af madkundskabslokalet.  

   

Det vil være ønskeligt, at vi kan præsentere vores ønsker 

for forvaltningen senest i december 2021.  

 

Vores madkundskabslokale er nedslidt og er senest 

renoveret i 1993.  

 

Mette har lavet et skriv med udfordringer og ønsker, som 

blev præsenteret. Bestyrelsen kunne tilslutte sig det 

beskrevne.  

 

Vi ønsker endvidere, at lokalsamfundet kan bruge 

lokalet. 
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Mette arbejder videre med beskrivelsen af udfordringer 

og ønsker. Det tages med på et lærermøde for yderligere 

input.  

 

7. Rullende bestyrelsesvalg  

- Hvorfor, hvordan og næste 

skridt. 

 

Jan 

 

O/D 20.15 Jan præsenterede regler og retningslinjer for dette.  

 

Man kan lave et princip for bestyrelsesvalg, hvor 

henholdsvis 3 eller 4 bestyrelsesmedlemmer er på valg 

hvert andet år.     

 

Man kan yderligere vælge at institutionsdelens 

medlemmer kun er valgt for 2 år ad gangen.  

 

CBL udsender en køreplan/procesplan til os hvordan 

bestyrelsesvalget skal foregå.  

 

Jan gennemgik køreplanen fra 2020. Bestyrelsen 

besluttede at vi søger om at få lov til at lave rullende 

valg. 

 

Jan og Mette arbejder med at lave dette princip, og 

præsenterer dette på næste bestyrelsesmøde.  

 

8. Budget opfølgning/forventet 

regnskab  

 

Jan/Mette  

 

O 20.30   

Det ser ud som sidst på skoledelen og budgettet holder. 

 

Det samme kan siges om institutionsdelen.  

 

På SFO-delen kan vi godt mærke børnefald. 

 

9. Nyt fra Gullestrup Børnecenter  O 20.35  

Formanden 

Samrådsmøde den 26.8.21, hvor der blev talt 

minimumsnormering. Yderligere blev der talt om 

hvorvidt man kan optimere arbejdsgange kontra at være 

sammen med børnene om bl.a. praktiske gøremål og 
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inkluderende aktiviteter.  

Daginstitutionernes budgetter blev også drøftet – ex. er 

de faste besparelser i institutionerne skåret væk, og der er 

givet tilsagn om, at de penge som staten sender ud til 

kommunerne i forhold til minimumsnormeringerne, vil 

blive tildelt institutionerne krone til krone. 

 

Ledelsen  

Vi havde glade børn og voksne til trivselsdag i fredags, 

og vi vil til at lave fællessamlinger hele året.  

 

 

Mange af skolens klasser har været en del af åben skolen 

ugerne, med besøg mange forskellige steder.  

 

Hvis nogle fra bestyrelsen kan deltage i medarbejderens 

dag d. 5. oktober, så melder de tilbage til Mette. 

  

Klasseteamsne har er i gang med at tolke på 

trivselsmålingens resultater. Elever og forældre skal have 

en tilbagemelding og en orientering om hvad vi har fået 

øje på.  

 

Torsdag d. 7.10.21 er institutionsmedarbejderne til en 

temaaften i Sunds med foredrag og middag. Emnet er 

kunsten at brokke sig.  

 

Medarbejderne  

Skolernes motionsløb bliver fra 8 til 12 fredag i uge 41. 

Vi satser på Royal Run II - med prinser og prinsesser for 

indskolingen. Mellemtrinnet vil have teamet ”Fantasy”. 

 

10. Eventuelt og punkter til næste       

møde onsdag d. 13.10.21 

 

David  B 20.55  

• Princip til drøftelse/revidering - Mobilpolitik 

• Fælles bestyrelsesmøde med Tjørring Skole og 

Lundgårdskolen i november. 
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• Fælles aften i foråret (bestyrelse og medarbejdere 

omkring arbejdet med temaet ”barnets stemme”) 

 

Længden af spisepauserne på skolerne blev debatteret. 

Ole og Mette tager det med på næste lærermøde. 

 

10. Godkendelse af referat 

 

David  B 20.58 Mette sender referatet ud til godkendelse. 

 

 

   


